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Protokół Nr XXVII/09/2020 

z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 27 listopada 

2020 roku w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 13:00. 

 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Lubiszewski Sylwester 

5. Jaruga Mirosław 

6. Król Bogdan 

7. Rudecki Robert 

8. Sagan Tomasz 

9. Mąkosa Leszek 

10. Bralczyk Stanisław 

11. Mielczarek Tomasz 

12. Szwedzki Józef 

13. Golik Dorota 

14. Durka Krzysztof. 

 

Spoza Rady obecni byli: 

1. Pan Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

2. Pani Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek 

 

Ze względu na istniejącą sytuację spowodowaną koronawirusem COVID-19, w sesji nie uczestniczyli sołtysi i 

goście.  

 

Porządek obrad: 

       1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów:. 

a) z XXIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1), 

b) z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 2), 

c) z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 3), 

d) z XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 4). 

4. Sprawy różne.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Szadek za rok szkolny 2019/2020 (druk 5.) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok (druk 6). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1dt (q) żyta dla potrzeb obliczania podatku rolnego 

na 2021 rok (druk 7). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk 8). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2030 

(druk 9). 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 10). 

11. Zamknięcie obrad XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

 
Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XXVII Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.   

 

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołów:. 

a) z XXIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1), 

W drodze głosowania protokół przyjęto jednogłośnie.  

b) z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 2), 

W drodze głosowania protokół przyjęto jednogłośnie.  

c) z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 3), 

Radny p. E. Sadza podkreślił, iż nie ma żadnych uwag do protokołu. Chciałby jedynie aby jako załącznik na BIP  

podłączyć do protokołu,  wniosek, jaki złożył podczas sesji odnośnie ul. Bobowni -  wpisania jej do przyszłorocznego 

budżetu.  

 

Radny T. Mielczarek zauważył, że około rok temu kiedy miała miejsce sesja zdalna (w marcu) złożył pewne 

wyjaśnienie i prosił by zostało ono podłączone na BIP jako załącznik do protokołu z tamtej sesji. Nie może tego 

znaleźć na BIP.  

W drodze głosowania protokół z XXV sesji przyjęto jednogłośnie.  
 
d) z XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 4). 

W drodze głosowania protokół przyjęto jednogłośnie.  
 

Pkt. 4. Sprawy różne.  

Radny Sadza odniósł się do sprawy koszy na odpady (wpisu jednego z pracowników urzędu na profilu 

internetowym), wyjaśnienia, iż zostaną one rozdysponowane na sołectwa, które przeznaczyły środki z funduszu 

sołeckiego właśnie na zakup koszy. Radny zwrócił uwagę, że parokrotnie pytał o kosze dla mieszkańców Szadku i 

Szadkowic Ogrodzimia, czy będą mieć możliwość skorzystania z tych koszy. Pan Burmistrz tłumaczył, że temat 

jest analizowany, kalkulowany. Stąd pytanie, czy sprawa jest już ostatecznie rozstrzygnięta, kosze będą wyłącznie 

dla sołectw, które przekazały środki? 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że zdecydowana większość sołectw zdecydowała o przekazaniu środków z funduszu 

sołeckiego na zakup koszy. Wszystko długo  trwało. Ceny mimo pandemii były i są bardzo wysokie. Przetargi na 

zakup koszy ze względu na ich ilość zostały rozdzielone na mniejsze. Stopniowo realizujemy to zadanie. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że do przetargu na obsługę odbioru odpadów przystąpiły dwie firmy. Jedna z nich to FCC, 

obecnie odbierająca odpady w naszej gminie. Trwa weryfikacja ofert. Ceny niestety szaleją, nie wiemy jaka będzie 

cena ostateczna dla klienta. W przetargu zapisaliśmy, że firma musi dostarczyć mieszkańcom w pojemnik na 

odpady zmieszane oraz popiół. Przyjęliśmy zasadę, że te sołectwa, które zdecydowały o przeznaczeniu funduszu 

na kosze, te w pierwszej kolejności będą mieć pojemniki na poszczególne frakcje odpadów. Co do reszty, na dziś 
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dzień gmina nie jest w stanie fizycznie zabezpieczyć koszy.  

 

Radny p. Mielczarek zwrócił uwagę, że nie rozumie dlaczego w dobie pandemii sesja nie odbywa się trybie zdalnym, 

skoro warunki nie pozwalają spełnić podstawowych norm bezpieczeństwa (odległość miedzy radnymi, 

powierzchnia przypadająca na 1 osobę). Tłumaczenie, że radny nie ma komputera, czy, że nie ma możliwości , to 

nie jest wytłumaczenie. Trzeba się przestawić i tyle. Dziś zdrowie jest najważniejsze i każdy powinien mieć to na 

uwadze. Stąd prośba do Pana Burmistrza, by dla tych radnych, którzy mają problem z dostępem do komputera 

znaleźć jakieś rozwiązanie, które pozwoli na zdalną sesję.  

 

Następnie Pan Radny zwrócił uwagę, że czwarty raz z rzędu ma miejsce sesja nadzwyczajna. Zdaniem Radnego 

zakres materiałów na sesję nadzwyczajną powinien dotyczyć spraw nagłych, finansowych nie zaś przyjmowania 

sprawozdań, programów. Pan Radny poruszył sprawę koszy nawiązując jednocześnie do podatków. Radny zwrócił 

uwagę, że żadna bogata gmina nie kupuje koszy swoim mieszkańcom. Ponieważ zwyczajnie nie stać takiej gminy 

na taki zakup. Osobiście nie jest zwolennikiem kupowania koszy mieszkańcom. Blisko ćwierć miliona 

przeznaczamy, ponad 100 tys. zł wydajemy na żółte kosze w pierwszej transzy. I okazuje się, że nie wszyscy je 

dostaną. Radny zwrócił uwagę, że podczas omawiania funduszu sołeckiego, między nim a Panem Burmistrzem 

była dość znacząca różnica zdań. Zdaniem Radnego 80% kwoty, na którą zostały wydane środki z funduszu 

sołeckiego to pieniądze z naszych podatków. Jak zaznaczył Radny, nie może zrozumieć, dlaczego z podatków 

jakie płaci są kupowane kosze. Spokojnie takie odpady jak papier, plastik, szkło można trzymać w workach. 

Osobiście wołałby by mieszkańcy miejscowości X czy Y dołożyli się do remontu ulicy nie zaś do koszy. Ale to jest 

jak podkreślił Radny jego zdanie. Wie, że kwestia kupna koszy jest popierana przez wielu. Ponadto, jak dodał 

Radny, wiele wątpliwości budzi kwestia tego jak te kosze będą wyglądały za 2, 3 lata, czy ludzie będą użytkować 

je zgodnie z przeznaczeniem, co jak je popsują? Kto to będzie nadzorować. Odnosząc się do budżetu, podnoszenia 

podatków, radny wyraził zdanie, że nie wie czy wraz z podnoszeniem podatków Pan Burmistrz będzie kupować 

kolejne kosze. Radny podkreślił, że gdyby wiedział, że podnoszenie podatków pójdzie na konkretne cele to byłby 

na tak.  

 

Następnie Radny zwrócił się do Pani Sekretarz w temacie zamieszczonej na stronie gminy informacji dot . sposobu 

uwzględniania opinii do koncepcji miejscowego planu zagospodarowania – odnosząc się do konsultacji 

społecznych. Radny podziękował Radnym, którzy głosowali przeciw funduszowi sołeckiemu dla Szadkowic 

Ogrodzimia. Dzięki temu mieszkańcy nie będą mieć koszy. Jak dodał Radny, wtedy też były konsultacje społeczne, 

mieszkańcy brali w nich udział. Oczywiście konsultacje nie są wiążące. Wracając do miejscowego planu 

zagospodarowana i konsultacji społecznych w tej sprawie, Radny zapytał czy złożone uwagi, wnioski będą 

uwzględnione, czy nie będą? Jak to dalej będzie wyglądać? Czy jak będą wszystkie konsultacje przeprowadzone, 

to złożone wnioski będą rozpatrzone, uwzględnione? 

 

Radny poruszył także sprawę sportu, dziwnej sytuacji, która się wytworzyła w związku z klubem Victoria, nagłym 

przekazywaniem środków w momencie, gdy z klubu odchodzą ludzie. Radny odniósł się do wpisu Pana Burmistrza 

na Facebooku gminy właśnie w zakresie stadionu. Następnie podkreślił, iż chciałby wiedzieć jaki jest konkretny 

plan działania odnośnie modernizacji stadionu, krok po kroku. Jako radny, który będzie głosować nad 

przyszłorocznym budżetem, chciałby wiedzieć, na co konkretnie pójdą środki przeznaczone na stadion. Tak 

naprawdę 70 tys. nie wystarczy na remont całego stadionu. Co będzie robione w tych 70 tys.? Co dalej? Na chwilę 

obecną zdaniem Radnego odnosi się wrażenie, że to wszystko jest takie z doskoku, nieprzemyślane. Że jest, coś 

się dzieje nagle, bo ludzie zaczęli mówić, rezygnować.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że uchwałą Rady przystąpiliśmy urządzenia miejscowego planu zagospodarowania. 
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Procedura przewidują jedną czy dwie konsultacje. Gmina tych konsultacji zrobiła kilka. Teraz dodatkowe. Ponadto, 

drogą listowną poinformowani zostali wszyscy właściciele nieruchomości, gospodarstwa domowe o przystąpieniu 

do planu, o możliwości składania wniosków. Kosztowało to bardzo dużo pieniążków. Ale zrobiliśmy to, by jak 

największa grupa osób miała świadomość, wiedzę w tym zakresie, co, jak. Zgodnie z procedurą nastąpi wyłożeniu 

planu. Po tych wszystkich uwagach, wnioskach. Każdy wniosek jest rozpatrywany indywidualnie, pod kątem 

zgodności ze studium, z prawem. Jeżeli będzie niezgodny z prawem nie będzie uwzględniony. Przez pandemię 

wszystko uległo przesunięciu. Rada będzie miała pełen wgląd w to, analizę. Cała procedura potrwa jeszcze kilka 

miesięcy.  

 

Co do klubu sportowego, Viktorię, stadionu, Pan Burmistrz wyjaśnił, że potrzeby są duże. Realizowane są dziania, 

elementy wskazane przez zainteresowanych, przez klub. Zakup wyposażenia, nawodnienie, studnia. Dwukrotnie 

staraliśmy się o dofinasowanie zewnętrzne, licząc, że dostaniemy jakąś kwotę, co pozwoli zrobić nam więcej. 

Niestety nie udało się. W budżecie zapisane mamy tyle i tyle, i realizujemy to. W kolejnym roku przeznaczamy 

kolejną kwotę na dalsze działanie. Trochę więcej optymizmu. Oczywiście nie cieszymy się z tego, że w tym roku 

nie udało się zrobić iluś prac, ale będzie kupione wyposażenie, i część prac, które będzie można przeprowadzić 

zostaną zrobione.  Jest ogłoszony przetarg na nawodnienie. Była deklaracja, że zaprzyjaźniona firma z klubem 

zmontuje nawodnienie bezpłatnie. Kupione jest część materiałów na docieplenie budynku. Pan Burmistrz dodał, że 

nie ingerował, i nie będzie ingerować w sprawy klubu Victoria, ponieważ nie ma takiego celu, nie zna się na tym. 

Są ludzie zaangażowani. Cieszy, że dzieciaki chcą grać. W przyszłym roku należałoby przebudować całą płytę. 

Eksperci mają podzielone zdania co do realizacji, zakresu. Stopniowo realizowane jest zadanie. Każdy ma prawo 

do swojego zdania. Pan Burmistrz zgodził, się, że nie inwestowano w klub. Jednak, ile możemy tyle staramy się 

robić. Ponadto pokrywamy koszty wody, światła, inne związane z bieżącym funkcjonowaniem klubu. To też nie jest 

mało. Wspieramy sport jako gmina na przyzwoitym poziomie. Oczywiście mamy świadomość, że należałoby więcej.  

Co do koszy, sołectwa zdecydowały tak nie inaczej. Miały takie życzenie i przeznaczyły środki funduszu na kosze. 

Będzie to służyło danym społecznościom. Każdy sam może ocenić czy ma to sens, czy też nie. Pan Burmistrz 

dodał, że rzeczywiście w dobie pandemii należy dbać o bezpieczeństwo, eliminować zagrożenie w naszej pracy.   

 

Radny Bralczyk zapytał co z istniejącym planem pod zalesienie? Czasy się zmieniły, ludzie chcą się budować. 

Należałoby pochylić się nad tą kwestią, dać ludziom możliwość budowy.  

 

Przewodnicząca Rady zgodziła się, że samorząd powinien zając się także planem pod zalesienie. Ponieważ kiedyś 

miał on sens. Teraz po zmianie przepisów, warunków należy podjąć się zmiany.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że kiedyś plan taki miał sen, otwierał drogę na fundusze pod zalesienie. Ale czasy się 

zmieniły. Rzeczywiście bardzo dużo osób jest zainteresowanych zmianą. W pierwszej kolejności dokończymy 

procedurę miejscowy plan zagospodarowania, a następnie weźmiemy się za ten pod zalesienia. Żeby nie mieszać 

dwóch jednocześnie.  

 

Pan W. Sowiński pracownik UGIM Szadek wyjaśnił, że w związku z przystąpieniem do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przeprowadzonych zostało kilka konsultacji społecznych, w różnych miejscowościach. 

Zgłoszonych zostało ok. 150 wniosków, które rozpatruje indywidulanie Burmistrz. Na początku roku powinno 

nastąpić już wyłożenie planu.  

 

Radny Mielczarek odnosząc się do konsultacji zwrócił uwagę, że na Szadkowicach Ogrodzimiu było raz 

zorganizowane spotkanie.  
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Pan Swoiński podał, że z tego co pamięta w MGOK były dwa spotkania.  

 

Radny Rudecki poprosił o fizyczne usunięcie z klombów przy ul. Wilamowskiej aksamitek oraz uporządkowanie 

drogi przy krawężniku – uprzątniecie liści, które blokują studzienki odpływowe.  

 

Pan Burmistrz poprosił Radnego Rudeckiego o komunikat dla mieszkańców tej ulicy by wyznaczonego dnia nie 

parkować po jednej stronie samochodów.  By można było uprzątnąć ulicę. Bo jak stoją samochody niestety ale się 

nie da.  

Przewodnicząca Rady poinformowała następnie, że w biurze Rady można zapoznać się z roczną analizą stanu 

gospodarki odpadami komunalnymi. Do 30 listopada taka analiza powinna zostać przedłożona Radzie. Została 

przedłożona wcześniej, można się zapoznać z nią.  

 

Radny Kałużka zwrócił się z prośbą o tablice z nazwami ulic do Tarnówki. Potrzebne są 4 tablice, na każdą z ulic 

jedna.  

 

W sprawach różnych glos zabrał p. S. Stelmasiak prezes klubu sportowego Victoria w Szadku. Podziękował, za 

rozpoczęcie prac na boisku. Po większych zawirowaniach, nareszcie coś zaczęło się dziać. Pan Stelmasiak 

wyjaśnił, że do zabrania głosu zmusił go wpis Pana Burmistrza na portalu społecznościowym. W związku z tym 

wpisem, chciałby się dowiedzieć, która twarz Pana Burmistrza jest prawdziwa. Ta, która przedstawia na sesji, czy 

ta z postu. Pan Stelmasiak wyjaśnił, że chodzi o relacje partnerskie na linii urząd – klub. Przez 10 lat prosił Pana 

Burmistrza o przyjście,  o czas dla klubu, dla młodzieży. Zabiegał o jak najlepsze relacje z urzędem. Teraz Pan 

Burmistrz pisze, że relacje były złe. I to poszło w świat. Pan Stelmasiak dodał, że na prośbę burmistrza, jak 

najbardziej robił wyceny, kosztorys wstępny odnośnie potrzeb, prac na stadionie. Ze strony Pana Burmistrza jest 

zarzut, że przy budynku są nieuporządkowane resztki po remoncie. Są, jednak wbrew pozorom ten nieporządek 

działał na korzyść gminy. Pan Stelmasiak dodał, że przez wszystkie lata starał się robić dla klubu ile mógł, starał 

się dbać o obiekt. Trybuny zostały zdewastowane przez młodzież. Zostało to zgłoszone na policję. Młodzież 

przeniosła się tam z libacjami. W imieniu klubu prosiłem o kamery, nie raz – niestety nie udało się. Dlatego pisanie 

takich rzeczy o relacjach jest bezpodstawne. Pan Stelmasiak dodał, że podziękował za funkcję prezesa klubu. Klub 

jest szanowany w okręgu, grupy juniorskie działają dobrze. Miejsce w lidze dobre. Trenerzy otrzymywali 

wynagrodzenia. Dlatego to co jest we wpisie jest nieadekwatne do prawdy.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że być może jest to nadinterpretacja jego słów. Zbyt osobiste podejście do tematu. Zdaniem 

Pana Burmistrza, ileś rzeczy dobrych udało się zrobić. Jednak, jak twierdzi się, że nic nie zostało zrobione, to też 

nie jest to w porządku. Nie jest to na pewno doskonałe, ale ileś pozytywnych elementów było. Pan Burmistrz 

zaznaczył, że na pewno żadnych osobowych uwag pod względem prezesa klubu nie kierował. Zawsze pewne 

rzeczy są do poprawienia zarówno ze strony gminy jak i klubu. To jest zwyczajne przekazanie oceny. Nie ingerował 

w działanie klubu nigdy i nie ingeruje. Każdy ma prawo do swojej oceny. Każdy ma prawo do emocji, ale nie było 

to potrzebne. 

 

Pkt 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Szadek za rok szkolny 2019/2020 

(druk 5.) 

Odnośnie informacji Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła jego 

wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 
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- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy i Miasta Szadek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok (druk 6). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 

przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1dt (q) żyta dla potrzeb obliczania 

podatku rolnego na 2021 rok (druk 7). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Projekt omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodnicząca 

Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 1 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Przewodnicząca zaznaczyła, że uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

Dodała, że cena podana przez GUS wynosi 58 zł 55 gr, natomiast Rada przyjęła stawkę 54 zł.  

Radny Sadza dodał: ,,Tylko chciałem dodać, że w roku obecnym mieliśmy 53 zł żebyśmy dobrze rozumieli 
tą uchwałę. Dziękuję bardzo". 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk 8). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Projekt omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodnicząca 

Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 12 

- przeciw podjęciu: 2 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Przewodnicząca zaznaczyła, że uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

 

Pan burmistrz poinformował, że zgodnie z decyzją Rady sprzed kilku lat w naszej gminie nie płaci się podatku od 

budynków mieszkalnych. Zgodnie z uchwałą podjęta dawno temu, podatek od mieszkań wynosi 0 zł.  

 

Radny Sadza zaznaczył, że właśnie należy do doprecyzować kwestię podatku od budynków mieszkalnych.  

Niektórzy ludzie twierdzą, że dostają nakazy dotyczącego tego podatku.  

 

Pan Burmistrz podkreślił, że żaden mieszkaniec, właściciel nieruchomości na terenie naszej gminy nie płaci podatku 

od budynku mieszkalnego. Zdarzają się sytuacje, że ktoś mieszka w garażu, budynku gospodarczym. Należy to 

przekwalifikować w starostwie powiatowym.  

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2020-2030 (druk 9). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 
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przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 10). 

Do projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła 

wyniki głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020: 

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że na terenie gminy od 01 listopada do dnia sesji odnotowano 20 zgonów. Jest to 

bardzo niepokojące zjawisko. Wśród tych osób były osoby z Covid. Dlatego należy uważać.  

 

Pkt 11.  Zamknięcie obrad XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XXVII sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. Poinformowała, że 

kolejna sesja odbędzie się w sposób zdalny.  

 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  
 
 

 

 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 

 

 


